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Styrelsemöte Finsam Lekeberg och Örebro 
 
 

§ 397 Ordförande öppnar mötet  

 

§ 398 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.  

 

§ 399 Val av justerare 

Styrelsen beslutar att utse Ulla Strauss till justerare.  

 

§ 400 Föregående protokoll 

Styrelsen beslutar att godkänna föregående protokoll och lägger det till handlingarna.    

 

§ 401 Delårsredovisning Finsam Lekeberg och Örebro, inklusive ekonomisk rapport  

Förbundschefen presenterar delårsredovisningen, samt halvårsrapport ekonomi. 

Delårsredovisningen utgår från nationell mall, tidigare delårsredovisning, jämförelser med andra 

förbunds delårsredovisningar, underlag från ekonom och samordnarna från projekten, samt 

feedback från berednings- och styrgruppen. Summa kostnader för halvår är + 608 000 kr där största 

avvikelserna är direkta verksamhetskostnader, dvs. projekten/insatserna och strukturövergripande 

insatser, ex. vakant tjänst. Innehållet i förvaltningsberättelsen och den ekonomiska rapporten är 

bekant då frågorna tidigare varit uppe på styrelsemöten. Ex. överskottet i budgeten vilket genererat 

förslag på och beslut om åtgärder.  

Samordnarna ger delårsrapport för respektive verksamhet/projekt; Mottagningsteamet Lekeberg, 

Samverkansteamet Örebro, Coachingteamet Lekeberg och Coachingteamet Örebro.    

Styrelsen beslutar att godkänna delårsredovisningen för förbundet.  

 

§ 402 Finansiering av 7 platser till studiebesök i Köpenhamn  

Styrelsen beslutade på förra mötet om att finansiera 5 platser till studiebesöket i Köpenhamn 31/10–

3/11. Kommunerna efterfrågade fler platser och att själva betala för dessa. Förbundet beviljades 

slutligen totalt 7 platser. Förbundet bekostar tågresa och hotell för deltagarna. 

Utifrån rådande ekonomiska läge är det rimligt att förbundet betalar för fler platser.  

Styrelsen beslutar att förbundet bekostar samtliga 7 platser, dvs. 2 fler än tidigare beslutat.  

 

§ 403 Förfrågan från Activa om deltagande i nytt ESF-projekt gällande UVAS  

Lotta Karlsson Andersson, vd för Activa, informerar om att de arbetar med en ny projektansökan till 

ESF och frågar om förbundet är intresserad av att finnas med som intressent. Projektet berör 

målgruppen UVAS (Unga som Varken Arbetar eller Studerar) och de kommer arbeta med att stödja 

individer genom supported employment, koordinera insatser, identifiera hinder och organisatoriska 

mellanrum, samt hitta nya vägar att nå målgruppen. Förbundet kan bidra som intressent genom att 

ingå i styrgrupp och/eller medfinansiera.  

Berednings- och styrgruppen ställer sig positiva till förslaget om att förbundschefen ingår i projektets 

styrgrupp eller motsvarande med syfte att omvärldsspana, inhämta kunskaper om målgruppen och 

samverkansglapp, samt bidra med kontaktvägar mellan parterna.    
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Styrelsen beslutar att förbundet ingår som intressent i projektet och att förbundschefen ingår i 

styrgrupp eller motsvarande (ej medfinansiering). 

 

§ 404 Förfrågan från SCÖ om deltagande i nytt ESF-projekt gällande BIP och VTA  

Mattias Bergström, förbundschef Samordningsförbundet Centrala Östergötland, informerar om att 

de arbetar med en ny projektansökan till ESF och frågar om förbundet är intresserad av att delta som 

samverkanspart i deras projekt gällande BIP och VTA (Vägen Till Arbetsgivare). Om vi är intresserad 

av deras utbildningar/kursverksamhet/stödinsatser så kan vi ingå på liknande sätt som vi gör idag, 

dvs. att vi bidrar med medfinansiering genom att registrera deltagare, ingen kontantinsats. Är vi 

däremot intresserade av att ha fler tjänster, personella resurser, utifrån VTA, så behöver vi gå in med 

kontant medfinansiering.  

Styrelsen beslutar att ge berednings- och styrgruppen i uppdrag att svara om de har fortsatt intresse 

och behov av fler utbildnings/stödinsatser gällande BIP och VTA (kräver inte kontant 

medfinansiering) och/eller intresse och behov av fler tjänster utifrån VTA (kräver kontant 

medfinansiering). Svar ska inkomma mailledes till förbundschefen senast 26/9.          

 

§ 405 Förbundschefens anställning  

Förbundschefens provanställning övergår till en tillsvidareanställning från och med 1 oktober.   

 

§ 406 Omfördelning av medel utifrån avvikelser i budget  

Presidiet har beslutat om omfördelning av medel enligt beredningsgruppens förslag, utifrån 

ekonomisk ram på 350 000 kr:  

• 15 utbildningsplatser i ACT-hantera stress och främja hälsa. Utbildningsinsats för 

medarbetare till att bli gruppledare i ett kurskoncept som de kan utbilda deltagare/patienter 

i. Metoden är också användbar i enskilda samtal. Utbildningsplatserna fördelas mellan de två 

coachingteamen, Örebro kommun och regionen. 185 000 kr.  

• Rosängen, arbetsträning motsvarande 2 platser, 8 månader, för deltagare i Coachingteamet 

Örebro. 159 000 kr.    

Styrelsen anser att det är bra att vi använder våra befintliga medel och att vi flyttar pengar mellan 

kostnadsposterna. Budget behöver därmed revideras.  

 

§ 407 Planeringsdagar i Loka Brunn 29/9–30/9 

Information:  

• Innehåll: Finsams identitet, mål, organisation, invärldsspaning, omvärldsspaning, lära-känna, 

inspiration, nyorientering, konkretisering. 

• Deltagare: 17 anmälda av 20 inbjudna, samtliga ordinarie styrelseledamöter. 

• Tidsramar program: torsdag 29/9 kl. 9-16.30, fredag 30/9 kl. 08-15.45. Börjar med fika 

torsdag morgon och avslutar med fika fredag eftermiddag. 

• Övriga aktiviteter: entré till spa i Vattensalongen torsdag eftermiddag och fredag morgon, 3-

rätters konferensmiddag torsdag. 

• Transport: egen bil/samåk, berednings- och styrgruppen klar, styrelsen ordnar för sig. Ulla 

och Ingrid hör med Jessica.  
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Förbundschefen och ev. ordförande för Samordningsförbundet Umeåregionen eller AMI-chefen, 

kommer att medverka som en programpunkt med syfte att svara på frågor och föra dialog. Detta blir 

som en uppföljning av deras presentation på föregående planeringsdag i våras.    

Berednings- och styrgruppens önskar få information/kunskap om:   

• Analysgruppen. Hur de arbetar konkret, är organiserade och relaterar till ordinarie 

verksamheter/myndigheter.   

• Samlokalisering. Hur bemannas verksamheterna - från de olika myndigheterna? Hur ser 

flödet för deltagaren ut mellan de olika myndigheterna på plats? Vad gör respektive 

funktion/part, konkret? 

Styrelsens önskar få information/kunskap om:   

• Erfarenheter av utvecklingsarbete, hur de arbetat. Hantering av utmaningar, främsta 

framgångsfaktorerna.  

• Det strukturövergripande arbetet.   

• Arbetet med gemensamma mål.  

Styrelsen anser att innehåll och upplägg inför planeringsdagarna ser bra ut och har inga övriga 

medskick.     

 

§ 408 Svar på förfrågan om studiebesök i Umeå  

Förbundschefen fick på föregående styrelsemöte i uppdrag att undersöka möjligheten att genomföra 

ett studiebesök i Umeå i höst. Svaret från förbundschefen i Umeå är att det kan vara svårt att få till 

ett studiebesök om alla medlemmar ska medverka. Hans föreslag är att avvakta valet och om det 

finns fortsatt intresse i vår eventuellt anordna ett mindre studiebesök med presidiet.  

Berednings- och styrgruppens kommenterar att det vid eventuellt studiebesök också är relevant med 

verksamhetsnära representanter.        

Styrelsen anser att det är klokt att avvakta med studiebesök.  

 

§ 409 ESF-projektet BIP, VTA och samverkan  

Information om de olika delprojekten:  

• BIP: Studiebesöket på Vaeksthuset i Köpenhamn 31/10–3/11, 7 platser. 

Implementeringsarbete pågår i både Örebro och Lekebergs kommun.   

• VTA: Projektägarna erbjuder webbutbildning, workshops och processtöd. Örebro har startat, 

Lekeberg är på G.  

• Samverkan: 26/9 medverkar förbundschefen i workshop om Finsams framtid med 

tjänstedesigners från Linköpings universitet och Samhällsnytta AB och för att ge input och 

bidrag till den nationella översynen. Styrelsen tycker detta låter mycket intressant och önskar 

återkoppling.  

 

§ 410 Beviljande av ansvarsfrihet  

Lekebergs kommun, Örebro kommun och Arbetsförmedlingen har beviljat ansvarsfrihet för styrelsen 

för verksamhetsåret 2021.  
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Försäkringskassan och regionen kollar upp hur det ligger till i deras organisationer och återkopplar.  

 

§ 411 Fortsatt uppdrag att arbeta mot våld  

Pressmeddelande: NNS (Nationella nätverket för samordningsförbund) har tillsammans med sina 

medlemmar bidragit till ett regeringsuppdrag för att öka upptäckten av psykiskt, fysiskt och sexuellt 

våld, samt att förmedla insatser till personer med erfarenhet av våld. Uppdraget har förlängts till och 

med 2024.  

 

§ 412 Avstämning: hur fungerar det att använda Teams?  

På förra styrelsemötet beslutades att förbundet ska använda Teams som digital samarbets- och 

lagringsplattform, med undantag för kommunikation med Försäkringskassan.  

Styrelsen meddelar att kommunikationen via Teams inte fungerar för flera av 

politikerrepresentanterna. Det ser också olika ut, att vissa meddelanden/dokument kommit fram.  

Styrelsen beslutar att alla handlingar framöver kommuniceras mailledes. Linda kommer också lägga 

upp dem i Teams.   

 

§ 413 Mötesrapport  

Genomförda möten/konferenser:  

• Rapport från NNS årsmöte 3/6. Inger Trodell Dahl, ordförande Samordningsförbundet 

Sydnärke, sitter i NNS styrelse och är vår kontaktperson. Dialog om NNS och Nationella rådet 

och Finsams framtid.  

• Regionala lanseringseventet för ESF+ i Östra Mellansverige 31/8. Nytt är att analys- och 

planeringsfasen försvinner samt kravet på utvärderare.  

• Förbundschefsträffar i länet. Träffarna genomförs regelbundet och samarbete pågår inom 

flera områden, bland annat med den gemensamma Finsammässan 24/10.  

 

Kommande möten/konferenser:  

• NNS Indikatorkonferens i Stockholm 19/9, Linda och Johan Wittenfelt deltar.  

• NNS extra medlemsmöte i Arlanda 7/10, Linda och Jessica deltar. Dialog om det fortsatta 

utvecklingsarbetet av NNS, förslag om oförändrad serviceavgift.    

• Finsammässan i Örebro 24/10, tema Samverkan – inbjudan finns i mail/Teams, på hemsidan 

och Facebook.  

• Psykiatrivecka i Örebro 16/11 kl. 16-18 – inbjudan finns inte än.  

 

§ 414 Övriga frågor  

Information om att revisor Nils Nordqvist slutar på KPMG den 14/10 och att Amanda Gustafsson tar 

över.  
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